



## Square- and Rounddance in the Netherlands Square- und Rounddance in den Niederlanden

*Barbara Reinhartz, Motiveters, Coast Riders  
and / und EAASDC Representative for The Netherlands*

As you may know, you are also welcome to square- and rounddance in the Netherlands. On the website of the Dutch Association [www.squaredance.nl](http://www.squaredance.nl) you will find all the information about the clubs, levels, dates of the club nights and information about the special dances. The website has been renewed recently. The mobile version is still under construction, but we expect to get it ready soon.

If you visit a club during its club night, you can get a signature for your friendship book. Our clubs dance from Mainstream to A2 and from Phase II to V.

Of many special dances you can download flyers from that website. All the clubs have e-mail. Therefore, it is easy to make contact.

If you want to advertise your special dance in the Netherlands, you may send an e-mail in English to me. My mail-address is published on the Board information page of the EAASDC. I will distribute it to the Dutch clubs. Please don't attach large flyers because some mailboxes get clogged by them but send a link to the internet-address of your club. If dancers are interested, they can download the flyer from the internet.

We hope to see you in the Netherlands!

Barbara Reinhartz,

Representative of the Netherlands to the EAASDC-Board

Wie Ihr wahrscheinlich schon wisst, seid Ihr herzlich eingeladen, mal in den Niederlanden zu tanzen, sowohl Squares als auch Rounds. Auf der Website des niederländischen Dachverbandes [www.squaredance.nl](http://www.squaredance.nl) findet Ihr (auch auf Deutsch) allerlei Informationen über die Clubs, die Levels, die Daten der Clubabende und der Special Dances. Die neue Website soll auch mit Handy besucht werden können, aber da wird noch dran gebastelt. Wenn ihr die Clubs an Clubabenden besucht, bekommt ihr auch eine Unterschrift in eurem Friendshipbook, wenn ihr das möchtet. Unsere Clubs tanzen von Mainstream bis A2 und von Phase II bis V.

Von vielen Specials könnt Ihr Euch dort auch den Flyer herunterladen. Alle Clubs haben E-Mail. Es ist daher recht einfach, den Kontakt herzustellen.

Falls Ihr in den Niederlanden Reklame machen wollt für Euren Special Dance, dann schickt mir bitte eine E-Mail auf Englisch, die ich dann weiterleiten kann (siehe für die Mailadresse die Board-website der EAASDC). Deutsche Mails schicke ich Euch zurück, da die meisten Clubs damit wenig anfangen können. Schickt bitte keine großen Flyer als Anhang, weil diese die Mailboxen verstopfen können, sondern einen Link zu der Web-Adresse, sodass sich interessierte Tänzer den Flyer dort herunterladen können.

Wir hoffen, Euch in den Niederlanden begrüßen zu können!

Barbara Reinhartz

Vertreterin der Niederlande im EAASDC-Board